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سرویس سیاسی - عضو کمیسیون تلفیق 
برنامه هفتم توســعه گفت: اینکه هیات رئیسه 
کمیسیون تلفیق بخواهد بدون اطلاع اعضاء در 
مصوبات دســت ببرد و تغییرات ایجاد کند یا 
مصوبه ای را حــذف کند و یا متنی به گزارش 
نهایی اضافه کند؛ هرکدام از این اقدامات اتفاقی 
نادرست و اشتباه است.جبار کوچکی نژاد عضو 
کمیسیون تلفیق لایحه برنامه هفتم توسعه در 

پاسخ به ســوالی درخصوص انتشار خبر نامه  
جمعی از نمایندگان به رئیس مجلس با موضوع 
اعمال برخی تغییرات و افزودن متون به مصوبات 
کمیســیون تلفیق در گزارش به صحن نسبت 
به مصوبات این کمیســیون، گفت: در رابطه با 
مصوبات کمیسیون تلفیق وقتی کمیسیون های 
تخصصی مختلف به متن نهایی نگاه کردند، یک 
سری الحاقی ها آمده که اصلا مصوب کمیسیون 

تلفیق نیست و خب این ها مورد اعتراض است. 
همچنین یک سری مصوبات است که کمیسیون 
تصویب کرده است و آقایان یک طرفه حذف 
کرده اند که این در شأن تلفیق نیست. کمیسیون 
تلفیق امین کمیســیون های تخصصی اســت 
که اعضای آن نماینده هر کمیســیون هستند و 
نظرات کمیســیون را در اینجا مطرح می کنند، 
در نتیجه هرچه در کمیســیون تلفیق مصوب 

می شــود، همان موارد باید در گزارش نهایی 
ثبت و به صحن علنی ارائه شــود. اینکه هیات 
رئیسه بخواهد بدون اطلاع اعضاء در مصوبات 
دست ببرد و تغییرات ایجاد کند یا مصوبه ای را 
حذف کند و یــا متنی به گزارش نهایی اضافه 
کند؛ هرکدام از این اقدامات اتفاقی نادرســت 
و اشــتباه است.نماینده مردم رشت در مجلس 
عنوان کرد: حتی آقایان یک رأی گیری کردند که 

هیات رئیسه انشاء برخی از جملات را اصلاح 
کنند، کمیسیون تلفیق به این هم رأی نداد و این 
به معنای آن اســت که شما اجازه ندارید حتی 
یــک واو از مصوبات را جا به جا کنید. با چنین 
شرایطی شــاهد آن هستیم که تغییراتی انجام 
گرفته و یک مواردی اضافه شده است که این ها 
مشکل ساز است و هیات رئیسه مجلس باید در 

این زمینه چاره اندیشی کند.

عضو کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه :

افزودن برخی الحاق ها و حذف مصوبات در گزارش نهایی برنامه هفتم در شأن کمیسیون تلفیق نیست

کیومرث هاشمی وزیر ورزش شد؛

در جلسه رأی اعتماد چه گذشت؟

سرویس سیاسی -در جلسه علنی 
دیروز )دوشنبه ۲۷ شهریور ماه( مجلس 
شــورای اســلامی بررسی صلاحیت 
»کیومرث هاشــمی« وزیر پیشنهادی 
ورزش و جوانــان در دســتورکار قرار 
گرفت. پیش از این حمید ســجادی، 
وزیر ورزش و جوانان بود که اســتعفا 
داد و رئیس جمهور هاشمی را به عنوان 
وزیر ورزش و جوانان به مجلس معرفی 
کرد که نامه معرفی وی در جلسه علنی 
۲۱ شــهریور ماه مجلس اعلام وصول 
شد و مخبر در جلسه رأی أعتماد وزیر 

پیشنهادی ورزش حضور یافت.
موافقت کمیسیون فرهنگی 
مجلس بــا برنامه هــای وزیر 

پیشنهادی ورزش
ابتدا کمیسیون تخصصی نظر خود 
را پیرامون صلاحیت وزیر پیشــنهادی 
اعلام کرد. بر اساس گزارش کمیسیون 
فرهنگی »کیومرث هاشمی« صلاحیت 

حضور در کابینه را دارد.
موافقــان و مخالفــان وزیر 

پیشنهادی ورزش چه گفتند؟
پس از قرائت گزارش کمیسیون 
فرهنگــی نوبــت به نطــق موافقان و 

مخالفان وزیر پیشنهادی رسید.
زهره الهیــان در موافقت با برنامه 
و صلاحیت کیومرث هاشــمی برای 
تصدی وزارت ورزش و جوانان، گفت: 
هاشمی یک مدیر از مراتب پایین و کف 
جامعه ورزشــی بوده که با تلاش ارتقا 
پیــدا کرده و با توانمندی به این جایگاه 
مدیریتی رســیده است.ریاست کمیته 
ملی المپیک، معاونت تربیتی آموزش و 
پرورش، مدیر کل امور فدراسیون های 
ورزشی و مدیریت کاروان ورزشی تیم 
المپیــک جوانان از جمله ســوابق وی 
است و هاشمی یک مدیر بسیجی است.
نماینده مردم تهــران در مجلس 
شورای اسلامی تصریح کرد: وی برنامه 
تحول آفرینی در حوزه ورزشــی ارائه 
کرده است. حمایت از ورزش بانوان هم 
در برنامه های وی مورد تاکید قرار گرفته 
اســت. اگر دختران و مادران ما ســالم 
باشــند، خانواده های ما سالم هستند و 
اگر خانواده ها سالم باشند، جامعه سالم 
خواهد بود.الهیان بیان کرد: هاشمی در 
حوزه فدراسیون ها مدیریت داشته است 
و می توانــد در وزارت ورزش موفــق 
باشد. انتظار می رود هاشمی از مدیران 
انقلابــی در حــوزه ورزش و جوانان 

استفاده کند.
هاشمی خروجی خاصی در 

حوزه ورزش نداشته است
مهــرداد گودرزونــد در جریان 
بررســی برنامه و صلاحیت کیومرث 
هاشمی برای تصدی وزارت ورزش و 
جوانان و در مخالفت با وزیر پیشنهادی، 
گفــت: اگر وزارت ورزش و جوانان به 

درستی هدایت شــود و برای اداره آن 
برنامه وجود داشته باشد، این وزارتخانه 
نقشی کلیدی و مهم در سرمایه سازی و 

اعتماد جوانان دارد.
وی با اشاره به اینکه در برنامه های 
کیومرث هاشــمی موضوع ورزش و 
جوانان دیده نمی شــود، ادامه داد: وی 
۳۰ ســال در مناصب کلیدی ورزش و 
جوانان بوده و در حوزه تصمیم ســازی 
ورزش حضور داشــته است، پس باید 
بگویــد که در عملکــرد چه خروجی 
خاصی برای ورزش و جوانان داشــته 
است؟ وی ۳۰ سال در ورزش حضور 

داشته و خروجی نداشته است.
نماینده مــردم رودبار در مجلس 
شورای اســلامی تصریح کرد: امروز 
بسیاری از کسانی که مهاجرت می کنند، 
از نبود سیاســت در ورزش و جوانان 
رنــج می برند. اگر می بینیم یک قهرمان 
ملی ما ناچار به مهاجرت می شــود، به 
این دلیل اســت که بعد از مدال آوری 
مورد توجــه وزارت ورزش و جوانان 
قرار نگرفته اســت.گودرزوند افزود: 
هاشمی در برنامه پیشنهادی خود نگفته 
راهکار اجرایی اش برای جلوگیری از 
مهاجرت قهرمانان ورزشی چیست و 
اشاره ای به روش های حمایت از جوانان 
هم نداشته است. سیاست های کلی هم 
در برنامه های وی دیده نمی شود. گفته 
می شود کیومرث هاشمی جزو لیست 
۳۰ نفــره تهران برای انتخابات مجلس 
یازدهم بوده و در دقیقه آخر از لیســت 
حذف شده اســت؛ این موضوع نباید 
دلیلــی بــر رأی آوری وی در مجلس 
باشــد. ما وزیری برای وزارت ورزش 
می خواهیم که رنگی نباشد و استقلالی 
یا پرسپولیسی نباشد، بلکه حمایت کننده 

همه تیم ها باشد.
وزیــر پیشــنهادی ورزش 
برنامه های مدونی برای جوانان 

و بانوان دارد
حجت الاسلام احد آزادی خواه 
در موافقت با وزیر پیشنهادی ورزش و 
جوانان، گفت: از رئیس جمهور تشکر 
می کنم که به مدیری مجرب، خانواده دار 
و عالم در حوزه ورزش و جوانان یعنی 
کیومرث هاشــمی روی آورده و اکنون 
یک فرصت مغتنم به وجود آمده که ما 
بتوانیم از این فرصت استفاده شده برای 

حل مشکلات این حوزه استفاده کنیم.
وی بیان کرد: کمیسیون تخصصی 
فرهنگــی با پیشــنهاد رئیس جمهور، 
صلاحیــت و برنامه هــای کیومرث 
هاشــمی را با دقت نظر بررســی کرده 
و هاشــمی با معدل بالا توانســته نظر 
کمیســیون را جلب کند.نماینده مردم 
ملایر در مجلس شــورای اســلامی 
تصریح کرد: وزیر پیشنهادی ورزش و 
جوانان برنامه مدونی در سطوح مختلف 

برای بانوان، جوانان و روســتاییان ارائه 
کرده است.

آزادی خواه با اشــاره بــه اینکه 
وی دارای رزومه پرُ و پیمانی اســت و 
می تواند مشــکلات این حوزه را حل 
کند، اظهار داشــت: هاشمی با انبوهی 
از تجــارب مختلف آمــده و می تواند 
مشکلات حوزه ورزش و جوانان را به 

درستی مدیریت کند.
کیومرث هاشــمی در حوزه 
جوانان کار نکرده و برنامه ندارد

ســید علی موســوی در جریان 
بررسی برنامه ها و صلاحیت کیومرث 
هاشــمی وزیر پیشــنهادی ورزش و 
جوانــان در مخالفت با برنامه های وی، 
گفــت: کیومرث هاشــمی از مدیران 
با تجربه ورزش کشــور اســت که در 
مســئولیت های مختلف کارنامه قابل 
توجهی دارد. وی با مشکلات، کمبودها 
و چالش های حوزه ورزش آشــنایی 
خوبــی دارد و ســال ها کار و فعالیت 
در بخش هــای مختلف از وی مدیری 
توانمند در عرصه ورزش ساخته است.

وی ادامه داد: علی رغم ویژگی های 
قابل توجه هاشمی در عرصه مدیریت 
ورزشــی، اما وی در ســایر حوزه های 
جوانان کار نکرده و با مطالعه برنامه های 
پیشنهادی نیز کاملًا مشخص است که 
در این قســمت که از بخش های بسیار 
مهم فرهنگی و اجتماعی کشور به ویژه 
در مباحث ازدواج، نشــاط اجتماعی، 
اوقات فراغت و آسیب های اجتماعی 
است، برنامه امیدبخشی ندارد.نماینده 
مردم ملکان در مجلس شورای اسلامی 
تاکید کرد: در توزیع منابع و اعتبارات در 
شاخص های مختلف شفافیت وجود 
ندارد، به ویژه نسبت به مناطق محروم 
و روســتاها کم توجهی شــده است و 
راهکارهــای توزیع عادلانه امکانات و 
اعتبارات در برنامه پیشنهادی هاشمی 

مشاهده نمی شود.
موسوی ادامه داد: در سایه مدیریت 
لیبرالی عده ای در عرصه ورزش، ورزش 
کــردن برای عموم مردم به ویژه افراد با 
دهک های درآمدی پایین گران قیمت 
شــده و خارج از توان و ســبد خانوار 
بخش قابل توجهی از مردم است، لازم 
اســت نسبت به تعرفه های ورزشی در 
مناطق مختلف کشــور به ویژه مناطق 
محروم و کم برخوردار تجدیدنظر شود 
و رویکرد صرف اقتصادی و درآمدزایی 
نســبت به ســالن ها و اماکن ورزشی 
اصلاح شــود. انتظــار داریم علاوه بر 
توزیع عادلانه امکانات و منابع، در حوزه 
اســتعدادیابی حرفه ای و ورزش های 
قهرمانی نیز نگاه های عادلانه ای وجود 
داشــته باشد. پیشنهاد می کنم به منظور 
تشــویق جوانان و نوجوانــان مناطق 
محروم، قهرمانان ورزشــی را در قالب 

سرباز امنیه یا مشوق های مادی و معنوی 
در مقاطــع مختلف به مناطق محروم و 
کم برخوردار روســتاها اعزام کنید تا 
نسبت به شناسایی استعدادها و احصای 
مشکلات و کمبودها اقدام مؤثری انجام 

شود. 
هاشمی ۳۰ سال در مناصب 
کلیــدی ورزش بوده و خروجی 

نداشته است
مهــرداد گودرزونــد در جریان 
بررســی برنامه و صلاحیت کیومرث 
هاشمی برای تصدی وزارت ورزش و 
جوانان و در مخالفت با وزیر پیشنهادی، 
گفــت: اگر وزارت ورزش و جوانان به 
درستی هدایت شــود و برای اداره آن 
برنامه وجود داشته باشد، این وزارتخانه 
نقشی کلیدی و مهم در سرمایه سازی و 

اعتماد جوانان دارد.
وی با اشاره به اینکه در برنامه های 
کیومرث هاشــمی موضوع ورزش و 
جوانان دیده نمی شــود، ادامه داد: وی 
۳۰ ســال در مناصب کلیدی ورزش و 
جوانان بوده و در حوزه تصمیم ســازی 
ورزش حضور داشــته است، پس باید 
بگویــد که در عملکــرد چه خروجی 
خاصی برای ورزش و جوانان داشــته 
است؟ وی ۳۰ سال در ورزش حضور 

داشته و خروجی نداشته است.
نماینده مــردم رودبار در مجلس 
شورای اســلامی تصریح کرد: امروز 
بسیاری از کسانی که مهاجرت می کنند، 
از نبود سیاســت در ورزش و جوانان 
رنــج می برند. اگر می بینیم یک قهرمان 
ملی ما ناچار به مهاجرت می شــود، به 
این دلیل اســت که بعد از مدال آوری 
مورد توجــه وزارت ورزش و جوانان 
قرار نگرفته اســت. گودرزوند افزود: 
هاشمی در برنامه پیشنهادی خود نگفته 
راهکار اجرایی اش برای جلوگیری از 
مهاجرت قهرمانان ورزشی چیست و 
اشاره ای به روش های حمایت از جوانان 
هم نداشته است. سیاست های کلی هم 
در برنامه های وی دیده نمی شــود.وی 
اظهار داشــت: گفته می شود کیومرث 
هاشمی جزو لیست ۳۰ نفره تهران برای 
انتخابات مجلس یازدهم بوده و در دقیقه 
آخر از لیســت حذف شده است؛ این 
موضــوع نباید دلیلی بر رأی آوری وی 
در مجلس باشد. ما وزیری برای وزارت 
ورزش می خواهیم که رنگی نباشــد و 
اســتقلالی یا پرسپولیسی نباشد، بلکه 

حمایت کننده همه تیم ها باشد.
فلاحــی: هاشــمی مدیــر 

آسانسوری نیست
سارا فلاحی در موافقت با برنامه ها 
و صلاحیت کیومرث هاشمی، گفت: 
یکی از مهمترین چالش های کشور ما و 
یکی از حلقه های مفقوده توسعه، مدیران 
غیرتخصصی هستند که در گلوگاه های 
حساس این سرزمین تزریق می شوند. 
وقتی ما مدیران را جابجا قرار می دهیم، 
مدیرانی که نمی دانند و نمی توانند را به 
بدنه مدیریت تزریق می کنیم، از بمباران 
اتمی این کشــور بدتر اســت.نماینده 
مردم ایلام در مجلس شورای اسلامی 
بیان کرد: یکــی دیگر از چالش های ما 
در حوزه توســعه و پیشــرفت، تزریق 
مدیران آسانسوری است، مدیرانی که 
محصول ستادهای انتخاباتی هستند که 
آنها خودشان بالا می روند، اما جامعه را 
به بلای عقب افتادگی گرفتار می کنند. 
یکی دیگــر از چالش های ما در حوزه 
مدیریت تزریق مدیرانی است که فاقد 
تفکر سیستمی هســتند، کسانی که یا 
بخشــی از نهاد تحــت مدیریت خود 
را چنان فربه می کننــد که نهاد خود را 
کاریکاتوریزه می کنند یا آنکه آن را رها 
و گرفتار یک ولنگاری مدیریتی می کنند.  
فلاحی با بیان اینکه وزیر پیشنهادی نه 
مدیــر غیرتخصصی اســت و نه مدیر 
آسانسوری است، تصریح کرد: هاشمی 
تمام مراحل را پلکانی طی کرده است، 
از ورزش فهم دارد، می داند ورزش چه 
جایگاه مهمی در توســعه کشور دارد. 

می دانــد ورزش صرفاً مربوط به حوزه 
ذهن و جسم نیست، بلکه ورزش ربط 
زیادی با سیاســت، اقتصاد، اجتماع و 
فرهنگ دارد.وی تاکید کرد: امیدواریم 
بــه این مهم هم توجه شــود که بانوان 
هــم می توانند ورزش این ســرزمین 
را تــکان دهند و جمهوری اســلامی 
را در رنکینگ هــای جهانی بالا ببرند. 
حتماً هاشــمی می داند روح ورزش، 
جوانمردی و وفاداری به تعهدات است 
و به عنوان یک ورزشکار و یک ورزش 
شــناس به تمام تعهداتی که به ورزش، 
مجلس و بــه کمیســیون تخصصی 

فرهنگی داده است، پایبند خواهد بود.
فلاحی ادامه داد: انتظار داریم زمانی 
که وی بر کرسی مسئولیت نشست، فهم 
از منافع ملی را به ورزش کشور تزریق 
کند. وی باید بداند کســب کرسی های 
جهانــی در فدراســیون های جهانی 
می تواند برای ما تأثیرگذار باشــد. وی 
قطعاً می داند کســب یک مدال جهانی 
یا یک مدال المپیکی بســیار مؤثرتر از 
هزاران سخنرانی و تریبون نوازی برای 
احیای غرور ملی مردم ایران و انسجام 

ملی است.
نماینــده مردم ایــلام در مجلس 
شــورای اسلامی بیان کرد: وی می داند 
مربیان ورزشــی قلب توسعه ورزش 
هســتند و باید به آنها پرداخته شــود. 
وی می دانــد که در عرصه های جهانی 
امــروز به ورزش به عنوان یک صنعت 
تأثیرگذار توجه می شــود؛ صنعتی که 
می تواند اقتصاد را تحت تأثیر قرار دهد، 
سیاســت را به چالش بکشد و حامل 

فرهنگ سازی باشد.
وی با بیان اینکه هاشمی به عنوان 
مدیری که تک تک حوزه های فرهنگی 
را می شناســد و به عنــوان فردی که از 
معاونت تربیت بدنی ملایر به بالاترین 
مقام کمیته ملی المپیک رســیده است، 
می دانــد اگر ما در حوزه ورزش هزینه 
کنیم، یعنی ســرمایه گذاری کرده ایم، 
گفت: امروز ما با زبان ورزش می توانیم 
با دنیا صحبت کنیم و مســیرهای بسته 
و مســدود سیاســی و اقتصادی را به 
روی خود باز کنیم.فلاحی متذکر شد: 
متأســفانه در ادوار مختلف، ورزش ما 
به گونه های مختلف در اختیار کسانی 
بود که نســبتی با ورزش نداشــتند و 
نمی دانســتند که اگر مــا در این حوزه 
ســرمایه گذاری کنیم، اگر به قهرمانان 
ورزشی از لحاظ فرهنگی، اقتصادی و 
آگاهی سیاســی می رسیدیم و صیانت 
می کردیم، امروز ورزشــکاران ما برای 
چندرغاز پرچم ایران را نمی فروختند و 
فرار نمی کردند. وی باید متعهد باشد که 
مسیر فرار نخبگان ورزشی ما از لحظه ای 
که بر کرسی مسئولیت می نشیند، بسته 
بماند. نمی شود ما هزینه کنیم، دلاوران 
و ورزشکارانی را تربیت کنیم که وقتی 
به مرحله ثمر دادن رسیدند، دیگران آنها 

را ببرند.
ورناصری: هاشــمی برای 
واگذاری امــور ورزش به مردم 

برنامه ای ندارد
علیرضــا ورناصــری در جریان 
بررسی برنامه ها و صلاحیت کیومرث 
هاشــمی وزیر پیشــنهادی ورزش و 
جوانــان در مخالفت با برنامه های وی، 
گفت: شــفافیت مالی در حوزه ورزش 
به ویژه در میان باشــگاه های ورزشی 
اهمیت بالایی دارد و دسترسی همگان به 
اطلاعات ورزشی می تواند به شفافیت 
منجر شود و سوال این است که هاشمی 
چه امکانی را برای دسترسی همگان به 

این موضوع فراهم کرده است؟
وی بیان کرد: چرا باید در سیستم 
جوانان و ورزش کشور شاهد تعارض 
منافع باشیم. همچنین توجه به واگذاری 
امــور ورزش به مردم به ویژه واگذاری 
به بخش خصوصی و دانش بنیان ها در 
برنامه ارائه شده وزیر پیشنهادی جایی 
ندارد. نماینده مردم مسجد سلیمان در 
مجلس شــورای اسلامی تصریح کرد: 

یکی از برنامه های اساســی که دولت 
ســیزدهم به آن توجه داشت، برقراری 
دولت الکترونیک بود. آقای هاشــمی! 
برای برون رفت از مشــکلات حوزه 
ورزش و جوانــان و اســتقرار دولت 
الکترونیــک چه برنامه هایــی دارید؟ 
بخــش مغفول مانده جوانــان به ویژه 
اجرای ســند راهبردی وزارت ورزش 
و جوانــان چه جایگاهی در برنامه های 

شما دارد؟
ورناصری اظهار داشت: چرا برای 
رفع تعلیق فدراســیون های ورزشی و 
تقویت دیپلماسی ورزش با کشورهای 
دنیا برنامه ای دیده نشده است؟ این برنامه 
باید معطوف به برقراری دیپلماســی با 
مراکز قدرت، فدراسیون های ورزشی و 

انجمن های ورزشی باشد.
هاشمی پاکدست است

محمدمهدی فروردین در جریان 
بررسی برنامه ها و صلاحیت کیومرث 
هاشــمی وزیر پیشــنهادی ورزش و 
جوانان در موافقــت با برنامه های وی 
گفت: ما در آستانه رقابت های آسیایی 
قرار داریم و به هیچ عنوان زیبنده ورزش 
کشور نیســت که وزیر ورزش نداشته 
باشــیم یا وزارتخانه با سرپرست اداره 

شود.
نماینده مردم فیروزآباد در مجلس 
شورای اسلامی تصریح کرد: متأسفانه 
طی ســال های گذشــته بی توجهی به 
حوزه ورزش صورت گرفته و امروز که 
رئیس جمهور فردی را از جنس ورزش 
معرفی کرده است، همه باید از این اتفاق 
خوشحال باشیم، چرا که اهالی ورزش 

از این انتخاب خوشحال هستند.
وی ادامه داد: ورزش که می تواند 
منجر به نشاط اجتماعی شود، به دلیل بی 
تدبیری و سوءمدیریت به پاشنه آشیل 
کشور تبدیل شــده است. بی عدالتی، 
تبعیض و فساد در ورزش بیداد می کند. 
متأســفانه قوانین مصوب مجلس در 
حوزه ورزش به درستی اجرا نمی شود.

رئیس فراکسیون ورزش مجلس 
افــزود: مطمئنــم با توجه به ســوابق 
هاشمی، وی می تواند خلأهای حوزه 
ورزش را بــا روحیه جهادی، صداقت 
و عدالت محــوری برطرف کند. یکی 
از ویژگی های مثبت هاشمی شناخت 
خــوب از حوزه ورزش اســت و وی 
از رده های پایین از روســتا و شهرستان 
گرفته تا رئیس ســازمان و رئیس کمیته 
ملی المپیک را که بالاترین مقام ورزشی 
در دنیا اســت، تجربه کــرده و انتظار 
مــی رود با حمایت مجلــس و دولت 
جایــگاه خوبی را برای ورزش تعریف 
کند.فروردین تاکید کرد: کشــور ما در 
اســطوره سازی بی نظیر بوده و در کنار 
این مسئله ما در اسطوره سوزی نیز کم 
نظیر هستیم، چرا که هیچ برنامه های برای 
حفظ اسطوره های ورزشی نداریم. چرا 
امروز پیشکسوتان و چهره های شاخص 
ورزش را رها کرده ایم و از ظرفیت آنان 
استفاده نمی کنیم؟ کســی می تواند از 
این ظرفیت ها استفاده کند که شناخت 
خوبی داشــته و مدیر توانمندی باشد.

عضو کمیسیون فرهنگی مجلس اظهار 
داشت: امروز پشتوانه ورزش ما جوانان 
هستند و با تعاملی که هاشمی با وزارت 
آموزش و پرورش و سایر نهادها دارد، 
می توانــد از ظرفیت های مغفول مانده 
به خوبی استفاده کند. وزیر پیشنهادی 
هیچ نقطــه تاریکی در دوران مدیریت 
خــود ندارد و دلیلی کــه بنده به عنوان 
رئیــس فراکســیون ورزش مجلس با 
این قاطعیــت از وی حمایت می کنم، 
پاکدستی، صداقت و سوابق درخشان 

وی است.
هاشمی وزیر ورزش شد

در نهایت هاشــمی توانســت با 
۱۶۷ رأی موافــق، ۵۷ رأی مخالف، ۱۲ 
رأی ممتنــع و ۱ رأی باطله از مجموع 
۲۳۷ نماینده حاضر در مجلس شورای 
اسلامی برای تصدی وزارت ورزش و 

جوانان رأی اعتماد بگیرد.

برنامه ها و صلاحیت وزیر پیشنهادی ورزش و جوانان در مجلس بررسی شد و نمایندگان با صلاحیت کیومرث هاشمی برای تصدی این وزارتخانه موافقت کردند.

 امــروز پشــتوانه ورزش مــا جوانان هســتند و بــا تعاملی که هاشــمی با وزارت 
آمــوزش و پرورش و ســایر نهادهــا دارد، می توانــد از ظرفیت هــای مغفول مانده 
بــه خوبی اســتفاده کند. وزیر پیشــنهادی هیــچ نقطه تاریکــی در دوران مدیریت 
خــود نــدارد و دلیلی که بنده بــه عنوان رئیــس فراکســیون ورزش مجلس با این 
قاطعیت از وی حمایت می کنم، پاکدســتی، صداقت و ســوابق درخشــان وی اســت.

ســرویس سیاسی - حسن بهشــتی پور تحلیل گر مسائل بین الملل  در 
خصوص اهمیت ســفر رئیســی به نیویورک در مقطــع فعلی و محورهای 
احتمالی ســخنرانی رئیس جمهور در سازمان ملل گفت: طبیعتا آقای رئیسی 
درباره مســائل روز دنیا صحبت می کند. اما برای من سوال است که چرا باید 
رؤسای جمهور ما به این مجمع بروند. یعنی از زمان آقای احمدی نژاد اصرار 
بر این بود که رئیس جمهور به این ســفر برود، در حالی که همین کار را وزیر 
خارجــه هم می تواند انجام دهد. مگر اینکه ملاقات ســطح بالایی را در نظر 
گرفته باشند که از دست وزیر امورخارجه هم برنیاید. این موضوع تبدیل به 
یک کار رســمی شــد که هم آقای احمدی نژاد و هم آقای روحانی و الان هم 
طی این دو ســال آقای رئیســی  در پیش گرفتند و اگر دو دوره رئیس جمهور 

باشد، هرکدام ۹ بار به نیویورک می روند.
وی افزود: اگر درباره اهمیت این ســفر بخواهیم صحبت کنیم، معمولا 
رئیس جمهــور وقتی به نیویورک می رود از ۵ فرصت اســتفاده می کند. اول 
ســخنرانی در مجمع عمومی ســازمان ملل که تریبونی است که ایران بتواند 
نقطه نظرات خود را درباره مســائل داخلی و بین المللی که به نوعی به ایران 
ارتباط داده می شــود، در جهت تنویر افــکار عمومی ارائه کند. فرصت دوم 
معمولا برگزاری ملاقات های سطح بالا با مسئولین کشورهای مختلف است 
که اگر بخواهد در حالت عادی انجام شــود، کلی تشــریفات، وقت و هزینه 
دارد اما در مجمع عمومی ســازمان ملل خیلی ســریع می توانند دو هیأت با 
هم به توافق رســیده و در عالی ترین ســطح با هم دیدار و گفت وگو کنند. در 
این دیدارها موضوعات مهم مورد نظر دو طرف یا حتی چند طرف بررســی 
و مورد رایزنی قرار می گیرد و این فرصتی اســت که در جاهای دیگر به این 

سرعت و راحتی تحقق پیدا نمی کند.
این تحلیل گر مسائل سیاست خارجی تصریح کرد: فرصت سوم مربوط 
به برگزاری کنفرانس مطبوعاتی است که بالاخره زمان مجمع عمومی سازمان 
ملل صدها خبرنگار و صدها شــبکه مختلف در این مجمع جمع می شــوند 
و برگزاری کنفرانس مطبوعاتی یکی از راهکارهایی اســت که رئیس جمهور 
می توانــد از آن اســتفاده کند تا مواضع ایــران را تبیین کرده و خودش را در 
چالش خبرنگاران قرار دهد و پاسخ هایی را به خبرنگاران بدهد که در راستای 
دیپلماســی عمومی، می تواند خیلی مؤثر باشــد. فرصت چهارم هم معمولا 
زمانی اســت که رئیس جمهور با ایرانیان خارج از کشــور و به ویژه ایرانیان 
مقیم آمریــکا طبق فرصت ها و امکاناتی که بین ایرانی ها اســت، گفت وگو 
می کند؛ رؤســای جمهور قبلی هم این کار را انجام داده اند و به نظر می رســد 
این فرصت خوبی اســت چراکه کمتر امکان این وجود دارد که همه آنها به 
ایران بیایند و در ایران چنین جلســه ای تشکیل شود تا بتوانند با این افراد هم 

دیدار و گفت وگو داشته باشد. 
وی افزود: پنجمین فرصت هم مصاحبه با رسانه های بین المللی است که 
مخاطب شان در داخل آمریکا است. مثلا سی ان ان که داخل و خارج از آمریکا 
هم پخش می شــود. همچنین شــبکه فاکس نیوز و... بالاخره یکی، دو شبکه 
می تواند با مخاطب داخل ایالات متحده آمریکا ارتباط برقرار کند که مســائل 
ایران را برای آنها توضیح دهد. بنابراین از طریق صحبت با رسانه های داخل 
آمریکا، مردم آمریکا که کمتر به شکل مستقیم در جریان سیاست های داخلی 
و خارجی ایران قرار دارند، با این جزئیات آشنا می شومد و این در نوع خود 
یک فرصت مفید اســت. در مجموع هزینه هایی که برای سفر رئیس جمهور 
انجام می شــود، در این ۵ جنبه قابل توجیه اســت به شرطی که بتوانند از این 
فرصت ها اســتفاده کنند، اینکه چقدر آقای رئیســی از این فرصت ها استفاده 
می کننــد را نمی دانم. نکته دیگر اینکه اگر ایران در مجمع عمومی یک طرح 
مشخصی را اعلام کند که بتواند آن را به تصویب برساند و آن طرح را پیگیری 

و اجرایی کند، از نظر بین المللی می تواند نکته مثبتی برای ایران باشد.
بهشتی پور در خصوص احتمال رایزنی با اروپایی های در حاشیه نشست 
مجمع عمومی ســازمان ملل در سطح وزارت امور خارجه گفت: بله ممکن 
اســت در ســطح وزارت خارجه یا معاونین آن مانند آقای باقری مذاکرات و 

گفت وگوهایی انجام شود. 
با اینکه اروپایی ها در حال حاضر برای ایران شمشــیر را از رو بســتند و 
موضع گیری های تندی علیه ایران دارند، اما نماینده  شــان یعنی مدیرکل امور 
خاورمیانه چند روز پیش در تهران بود و ملاقات هایی انجام داده با این حال 
اینکه در نیویورک دستور کاری برای گفت وگو وجود داشته باشد را نمی دانم 
اما بعید هم نیست. می تواند فرصت خوبی باشد تا گفت وگو در سطح معاونین 

وزیرخارجه یا بالاتر انجام شود.
وی در خصوص حواشی احتمالی سفر آقای رئیسی به نیویورک، گفت: 
اگر هم حواشی باشد ما نباید به این حواشی اهمیت بدهیم. چون اگر بخواهیم 
وارد این ماجراها شــویم خیلی زیان می کنیم. به هرحال ایرانی ها باید مسائل 
خودشــان را خودشــان حل کنند. ما تجربه تاریخی داشتیم که قدرت های 
خارجی هیچ گاه به نفع ایرانی ها نبودند و به دنبال منافع خودشــان هســتند. 
بنابراین اگر هم بحثی است، ایرانی ها باید بین خودشان مسأله را حل و فصل 
کننــد و کار را بــه خارجی ها واگذار نکنند. چون قدرت های بازیگر به دنبال 

منافع خودشان هستند و آنها هیچ وقت به فکر منافع ما در ایران نیستند.
این تحلیل گر مسائل سیاست خارجی در پاسخ به این سوال که احتمال 
می دهید آقای رئیســی با چه کســانی دیدار باشند، گفت: اینکه با چه کسانی 
قرار اســت دیدار داشته باشــند را باید از وزارت امور خارجه پرسید اما اگر 
با کســی هم ملاقات داشته باشند، این دیدارها باید هدفمند و عزتمندانه و با 

دستور کار معین برای تامین منافع ملت ایران باشد. 
بهشتی پور در مورد دستاوردهایی که این سفر می تواند برایی کشورمان 
داشته باشد، گفت: همانطور که قبلا اشاره کردم، آن ۵ فرصت، راه هایی است 
که می توان از آن ها استفاده کرد. اما من به طور کلی اعتقاد ندارم که در یک سفر 
می توان دستاوردی درست کرد. یعنی ما در ایران عادت داریم دستاوردسازی 
کنیم وگرنه ســفر می تواند زمینه ساز خوبی شود. شما در یک سفر می توانید 

پیشنهاد خوبی دهید که زمینه ساز یک دستاورد شود. 
می توانید با چند نفر ملاقات داشــته باشــید و بعضی از سوء تفاهم ها را 
برطرف کنید و دور جدید همکاری هایی را شروع کنید. اما قاعدتا نباید امیدی 
به ســفر برای دستاورد داشــت. اما می تواند زمینه سازی برای کارهای مثبت 
باشــد. امیدواریم که هر ملاقاتی انجام می شود ،در راستای تأمین منافع ملت 

ایران باشد و کمک کند تا مشکلات ما کاهش پیدا کند.
این تحلیل گر مسائل سیاست خارجی در خصوص احتمال دیدار هیات 
ایرانی در نیویورک با نمایندگان عربســتان سعودی گفت: ظاهرا این یکی از 
موضوعاتی اســت که حداقل در خبرها بحث آن اســت که ممکن اســت با 

مقامات عالی رتبه عربستان سعودی ملاقاتی صورت گیرد. 
ضمن اینکه از خود آقای رئیســی دعوت شده که به مکه برود و سفری 
به عربســتان داشته باشد. اما اینکه این سفر چه زمانی انجام شود را نمی دانم. 
بعید نیســت ملاقاتی بین هیات ایرانی و عربســتانی در حاشیه این اجلاس، 

انجام شود.

۵ فرصت که رئیس جمهور در 
نیویورک باید از آن استفاده کند
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